
جمعه 16 مهر 1395 - 15:47

امام جمعه بناب: جبهههای جنگ گستردهتر شده است/ امنیت امروز را مدیون مدافعان حرم
هستیم

حجت الاسلام مصطفی باقریبنابی امروز در خطبههای نماز وحدتآفرین جمعه شهرستان بناب با اشاره به فلسفه قیام

امام حسین(ع) اظهار کرد: در تاریخ جنگها رسم و رسوم این بود که خانمها، کودکان را به هر نحو ممکن از صحنه

جنگ دور نگه میداشتند ولی امام حسین(ع) در روز عاشورا همه عزیزان خود را به صحنه جنگ آوردند.

حجت الاسلام مصطفی باقریبنابی امروز در خطبههای نماز وحدتآفرین جمعه شهرستان بناب با اشاره به فلسفه قیام امام
حسین(ع) اظهار کرد: در تاریخ جنگها رسم و رسوم این بود که خانمها، کودکان را به هر نحو ممکن از صحنه جنگ دور نگه

میداشتند ولی امام حسین(ع) در روز عاشورا همه عزیزان خود را به صحنه جنگ آوردند.
وی افزود: از این رو حوادث عاشورا برای اثبات حقانیت اهل بیت(ع) بود و اگر اهل بیت(ع) به همراه آن حضرت به صحنه کربلا
نمیآمدند کار ابتر و عقیم بود و بسیاری از حقایق مورد نظر سیدالشهدا(ع) پوشیده میماند به همین علت ایشان بهترین و

عزیزترین نفرات خود را انتخاب و به میدان جنگ آوردند.
خطیب جمعه شهرستان بناب همچنین بیان کرد: تا ظهر عاشورا مدیریت و تمام وظایف بر عهده شخص امام حسین(ع) بود و
ایشان به وظیفه خود نیز عمل کردند ولی بعد از ظهر عاشورا این رسالت عظیم به عهده کاروان تبلیغی بود و نقش اهل بیت(ع)

به مسئولیت حضرت زینب کبری(س) آغاز شد و عمدهترین رسالت آنها تبلیغ حقایق بود.
باقریبنابی با بیان اینکه هر حکومتی که بخواهد همواره سرافراز بماند باید در وقت خود از عزیزانش بگذرد؛ تصریح کرد: امام
حسین(ع) این رسالت را انجام دادند و در اثر فجایع خلفای بنیامیه، معاویه و یزید روزگاری پیش آمد که یا باید سر اسلام

بریده میشد و یا سر امام حسین(ع) که امام حسین(ع) ترجیح دادند برای بقای اسلام سر خود را فدا کنند.
وی سپس با تجلیل از رشادتها و دلیرمردیهای رزمندگان اسلامی در طول هشت سال دفاع مقدس خاطرنشان کرد: اگر در
هشت سال دفاع مقدس یک عده از خوبان شهید نمیشدند و تمام ملت دست به کار نمیشدند امروز شرایطی که در کشور

حاکم است شاهد نبودیم.
باقریبنابی اضافه کرد: این عزت و عظمت مرهون فداکاریها و خون پاک شهداست و در سایه دادن سرمایههاست که 37 سال

است توانستهایم با عزت و عظمت در دنیا عرض اندام کنیم.
وی تأکید کرد: اگر از این سرمایه به نحو مطلوب و شایسته محافظت کنیم سربلند و با عزت خواهیم بود ولی اگر پیام شهدا را از
یاد ببریم، حلال و حرام کم رنگ شوند، امر به معروف و نهی از منکر در جامعه کم رنگ شود، طولی نمیکشد که خداوند تمام

نعمتها را از دست ما میگیرد.
رئیس شورای فرهنگ عمومی شهرستان بناب با تأکید بر اینکه هنوز هم جبهههای جنگ برقرارند؛ گفت: بدون تعارف، جبهههای

جنگ نه تنها هنوز برچیده نشدهاند بلکه بسیار بسیار وسیع و گستردهتر نیز شدهاند.
باقریبنابی در عین حال اظهار کرد: خوشبختانه این جبهههای جنگ نه در جنوب و مرزهای داخل کشور بلکه جبهههای ما امروز
در حلب، حماس، سرزمینهای شام، فلوجه، موصل و عراق است و جبههها را در آن مناطق تشکیل دادهایم و این حرکت نیز به

برکت درایت، کفایت و مدیریت مقام رفیع ولایت به وجود آمده است.
وی افزود: به برکت وجود رشادتهای سرداران و مشاوران قوی جبهههای ما در لبنان، عراق و سوریه واقع شدهاند و اگر دشمن را

در آن مناطق زمینگیر نکنیم مسلماً دشمنان تا مرزهای داخلی و حتی داخل شهرهای ما نیز پیشرفت خواهند کرد.
امام جمعه بناب تصریح کرد: همه وظیفه داریم برای تقویت مدافعان حرم که در آن سوی مرزها خاکریز تشکیل دادهاند، کمک و

مساعدت کنیم.
باقریبنابی با اشاره به وظیفه سنگین علماء و بزرگان دین در این ارتباط یادآور شد: همه مبلغان و روحانیون، هیأت امنای
مساجد و ریش سفیدان آنها باید در احسانهایی که در ماه محرم داده میشود سهم مدافعان حرم را نیز در نظر داشته و به

آنها بفرستیم.
وی در ادامه خطبه های نماز جمعه بناب با تمجید از زحمات و تلاشهای طاقت فرسای سرداران و عزیزان مدافع حرم که در
سایه تلاش طاقتفرسای آنها این امنیت و آسایش در کشور به وجود آمده است، اظهار امیدواری کرد که در جهت تقویت

مدافعان حرم با کمکهای خود آنها را در انجام وظیفه و رسالت خطیر همراهی کنیم.
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